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Sēde sasaukta 2024. gada 9. jūlijā plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024. gada 9. jūlijā plkst. 15:02 
Sēde slēgta plkst. 16:37 
 
Sēdē piedalās : 
5 komitejas locekļi:  
 Andrejs Radzevičs, Aivars Galeckis (attālināti, domes priekšsēdētāja vietnieks, aizvieto 
A.Priedolu), Laila Roga, Linards Tiļugs (attālināti), Andris Jefimovs 
 
Deputāts -Raivis Kalējs (attālināti) 
 
Sēdē piedalās: 
Pašvaldības darbinieki 
      (attālināti) 
 
Iveta Kļevcova -projektu vadītāja izglītības jomā 
Gints Ločmelis – Attīstības un uzņēmējdarbības daļas vadītājs 
Aigars Evardsons -Iekšējā audita nodaļas vadītājs 
Madara Lagzdiņa – Administratīvās daļas vadītāja 
Kristīne Dundure – sabiedrisko attiecību speciāliste 
 
      (klātienē) -   
Ģirts Osis  -jurists,  
Ginta Kampare – Izglītības pārvaldes vadītāja 
 
Uzaicinātās personas 
      (attālināti) 
Arita Vīziņa – projektu koordinatore, VARAM projektu pārvaldības departaments 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Andris Jankovskis (attaisnojošā prombūtnē), 
Aivars Priedols (attaisnojošā prombūtnē) 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 



 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta  
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Informatīvais ziņojums par IZM piedāvāto Pilnveidoto pedagogu darba samaksas 
finansēšanas modeli ''Programma skolā'' (3.versija) 

2. Informatīvais ziņojums par projekta sagatavošanu programmai ''3.1.1.5.i investīcijas 
''Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide un aprīkošana''  

3.    Dalība projektā ‘’Sabiedrības digitālo prasmju attīstība’’ 

  

 

Andrejs Radzevičs                Par papildus darba kārtības jautājuma ‘’Dalība projektā                                      
izsaka  priekšlikumu             ‘’Sabiedrības digitālo prasmju attīstība’’’’ iekļaušanu darba 
                                              kārtībā  
                                             

                                                                                              
"PAR"  -  

5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 
 
Priekšlikums atbalstīts 
 
 
Andrejs Radzevičs               Darba kārtības 3.jautājumu ‘’Dalība projektā ‘’Sabiedrības 
izsaka priekšlikumu              digitālo prasmju attīstība’’ izskatīt kā pirmo 
 
 

                                   
"PAR"  -  

5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 
 
Priekšlikums atbalstīts 

 



3. 
Dalība projektā “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” 

 

 
Iveta Kļevcova 

   Ziņo, ka sagatavots pieteikums dalībai projektā ‘’Sabiedrības 
digitālo prasmju attīstība’’, kurš tiks īstenots visā Latvijā. Projekta 
ietvaros būs iespēja apgūt digitālās prasmes, kā e-adrese,  
e-veselība, latvija.lv, internetbankas lietošana, e-paraksts u.c. 

 

Skaidro, ka projekta mērķis ir veicināt un uzlabot digitālās 
pašapkalpošanās prasmes, kas palīdzētu apgūt sadzīves jautājumu 
mūsdienīgu risinājumu apguvi un uzlabotu iedzīvotāju dzīves 
kvalitāti. 

 
Informē par projekta Līguma noteikumiem un par pašvaldības 
uzdevumiem projekta realizācijas nodrošināšanai.  

  

Arita Vīziņa 
   Precizē informāciju par projekta finansējuma izlietojumu. 
 

Iveta Kļevcova 

   Skaidro, ka no projekta līdzekļiem netiks nodrošināta datortehnika. 
Dalībniekiem jābūt personīgajiem datoriem, vai tos nodrošina 
pašvaldība. 
 3 gadus pēc projekta beigām, t.i., 30.04.2026., pašvaldībai 
jānodrošina projekta ilgtspēja, t.i. digitālā apmācība. 
Lūdz VARAM pārstāvi A.Vīziņu sniegt informāciju par projekta 
ilgtspēju. 

Arita Vīziņa 
audioieraksts 

[15:45- 16:48] 
  Sniedz skaidrojumu. 

Iveta Kļevcova 

        Izsakās, par sasniedzamajiem rādītājiem projekta laikā – ir 
jāapmāca gandrīz 700 iedzīvotāji. 
          Jautā A.Vīziņai kāda ir rīcība, ja šie rādītāji netiek sasniegti? 
 

Arita Vīziņa 
audioieraksts 
[19:52-20:50] 

     Skaidro, ka rezultatīvos rādītājus varēs individuāli pārskatīt un 
mainīt, jo šāds nosacījums ir  Līgumā. 
 

Andrejs Radzevičs 
      Jautā kuras ir mērķgrupas un kāds rezultāts jāsasniedz projekta 
īstenošanas laikā. 

Arita Vīziņa 
audioieraksts 

[22:18- 23:09] 

    Izskaidro apmācību principu un par iegūstamajām prasmēm 
1.,2.un 3.mērķgrupā.  

Par projektu  
izsakās 

audioieraksts 
[32:51 -41:17] 

 Laila Roga, Iveta Kļevcova, Arita Vīziņa, Andrejs Radzevičs 

Arita Vīziņa 
audioieraksts 

[35:28- 36:40] 
Sniedz informāciju par kursu beigšanu un pārbaudījumu norisi. 



 

Andris Jefimovs   
 Uzdot jautājumu un Arita Vīziņa izskaidro kādas zināšanas iegūs 
persona, kura būs pabeigusi 3.līmeni. 

Linards Tiļugs 
 
Izsaka viedokli par projekta virzību. 

[46:17 -49:07] 
 
 
 

Par lēmumu balso: 

 
Andrejs Radzevičs aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu 
 
 

  

"PAR"  -  
4 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Linards Tiļugs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
         Iesniegt lēmuma projektu "Dalība projektā “Sabiedrības 
digitālo prasmju attīstība”" papildus izskatīšanai Finanšu 

  komitejas sēdē 

  

Aivars Galeckis 
audioieraksts 
[51:39 -52:32] 

Izsakās par balsošanas motīvu 

 
 

1. 
Informatīvais ziņojums par IZM piedāvāto Pilnveidoto pedagogu darba samaksas 

finansēšanas modeli ''Programma skolā'' (3.versija) 
 
 

Ziņo 
Andrejs Radzevičs 

Latvijas pašvaldību savienība ir atsūtījusi visām pašvaldībām 
ministrijas piedāvāto pedagogu finansēšanas modeli ‘’Programma 
skolā’’ 3.0 un lūgusi izteikt savu viedokli par piedāvāto modeli līdz 
11.07.2024. 

Ginta Kampare 
audioieraksts 

[53:46 -1:05:27] 

      Izskaidro sagatavoto informāciju par pedagogu slodzēm un 
atalgojumu pašvaldības izglītības iestādēs, pamatojoties uz 
ministrijas piedāvāto pedagogu finansēšanas modeli.      
 

Andrejs Radzevičs 
audioieraksts 

[1:06:49 -1:09:44] 
 

Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro, kādēļ pie līdzīga 
programmu un skolēnu skaita likmju skaits Priekules un Vaiņodes 
vidusskolās ir stipri atšķirīgs 

Andrejs Radzevičs 
  
Jautā kāds ir pašvaldības vērtējums un viedoklis par nesen saņemto 
Valsts kontroles ziņojumu par mērķdotāciju sadali? 



Ginta Kampare 
audioieraksts 

[1:11:09-1:14:10] 
Izklāsta līdzšinējo praksi skolās saistībā ar mērķdotāciju pārdali 

Laila Roga 
audioieraksts 

[1:14:18-1:17:50] 

Atzinīgi izsakās par jauno finansēšanas modeli, kas dod iespēju celt 
atbalsta personāla kapacitāti, skolotāju palīgiem (1.-3.kl.), 
skolotājiem, kuri strādā ar 56., 58.programmas bērniem, bet 
uzskata, ka nepieciešama sasaiste ar 583.MK noteikumiem. 

  

 
Andrejs Radzevičs  izsaka priekšlikumu  
 

Kopumā komiteja atbalsta ministrijas piedāvāto finansēšanas modeli, bet ir nepieciešama 
sasaiste ar MK 583. Sociālajam pedagogam noteikt likmi uz 300 izglītojamajiem, 
speciālajam pedagogam likmi uz 600 izglītojamajiem, logopēdam likmi uz 200 
izglītojamajiem posmā 1.-9.klase, psihologam likmi uz 500 izglītojamajiem posmā 1-
12.klase. Paplašināt karjeras konsultantu mērķauditoriju. 

 
BALSOJUMS PAR PRIEKŠLIKUMU 
 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 
Priekšlikums atbalstīts 
 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Līdz 10.jūlijam iesniegt LPS Dinvidkurzemes novada 
pašvaldības Izglītības un sporta komitejas viedokli par 
pilnveidoto finansēšanas modeļa ‘’Programma skolā’’ trešo 
versiju (pilnveidots pedagogu darba samaksas finansēšanas 
modelis) 

 
 
 
 
 
 



2. 
Informatīvais ziņojums par projekta sagatavošanu programmai ''3.1.1.5.i investīcijas 

''Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide un aprīkošana'' 
 

 Ginta Kampare 
audioieraksts 

[1:28:28-1:30:45]  

 Informē, ka 27.05.2024.komitejas sēdē tika pieņemts lēmums ‘’Par 
vidusskolu tīkla sakārtošanu’’. Pamatojoties uz šo lēmumu, tika 
sagatavots projekta pieteikums dalībai programmā ''3.1.1.5.i 
investīcijas ''Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide un 
aprīkošana''. 
 Skaidro, ka šobrīd nav informācijas par projekta virzību. Nekādi 
papildus skaidrojumi par projektu nav prasīti. Ir jāgaida 
saskaņojums no ministrijas.  
Izsakās par plānoto finansējuma izlietojumu skolas vajadzībām,  ja 
projektu apstiprinās. 

Andrejs Radzevičs 
Aicina izteikties Attīstības nodaļas vadītāju G.Ločmeli un jautā vai ir 
kāda informācija par termiņiem? 

Gints Ločmelis 
audioieraksts 

[1:30:54-1:32:53] 

 Izsakās par projektu un pieejamo finansējuma apmēru, par 
turpmāko rīcību projekta apstiprināšanas gadījumā. 

Andrejs Radzevičs Jautā vai ir bijis 2.kārtas uzsaukums? 

Gints Ločmelis 
Atbild, ka nav bijis un paskaidro projekta pretendentu atlases 
kārtību. 

Andrejs Radzevičs 
Ja projekts tiks atbalstīts, tad pamatojoties uz 30.05.2024. domes 
sēdes lēmumu ‘’Par vidusskolu tīkla sakārtošanu’’, 80% 
finansējuma tiks novirzīti galvenokārt Priekules skolai. 

  

Par lēmumu balso:  

  

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

              NOLEMJ: Pieņemts zināšanai  

 

 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
Komitejas sekretārs Daiga Tilgale 
 


